
Het Roomburgerpark met de hockeyvelden, de tennisbanen, de speeltuin en het groen. ARCHIEFFOTO HIELCO KUIPERS 

Roomburgerpark 
Topsport Leiden staat niet alleen 
voor topsport in onze mooie stad, 
maar voor sport voor iedereen. In 
de discussie over het wijksportpark 
Roomburg sneeuwt de sport flink 
onder. Daarom wil ik u graag wij 
zen op meerdere effecten van de 
voorgenomen plannen. Nee, het 
park wordt niet alleen maar klei 
ner gemaakt voor een plastic veld 
waar een handjevol mensen ge 
bruik van maakt. Het park zelf 

wordt een prachtig wijksportpark, 
in meerdere opzichten een parel 
voor nog meer wijkbewoners. 
Ik zet graag een aantal zaken op 

een rij. 
- Sport en Bewegen zijn cruciaal 

voor de ontwikkeling van mensen 
en jeugd in het bijzonder. 
- Juist een club als Roomburg 

heeft met bijna duizend leden een 
zeer belangrijke functie voor de 
jeugd dicht bij huis als het gaat om 
sport en bewegen, maar ook leren 
ze verliezen, vriendjes maken e.d. 
- Leiden heeft binnenkort 15.000 

inwoners meer, waardoor juist de 
sportruimte in Leiden flink onder 
druk staat. Wij moeten daarom het 
aantal sportmeters koesteren en 
juist blij zijn met een extra hockey 
veld. 
- De discussie over het Roombur 

gerpark gaat inmiddels bijna uit 
sluitend over het nieuwe hockey 
veld, maar er komt ook veel meer 
beweegruimte voor de 3 basisscho 
len en z VO scholen en daar boven 
op veel faciliteiten voor ongebon 
den sporters. 
- Er wordt ook nog eens geïnves 

teerd in bomen, planten en meer 
groen. Kortom, het park wordt 
alleen maar leuker voor meer men 
sen, of zij nou rustig willen wande 
len, hun hond uitlaten of willen 
sporten. 

- Leiden is de één na dichtbe 
bouwde stad van Nederland, wij 
willen veel op dat kleine stukje 
vrije ruimte. Die ruimte zal dus 
gedeeld moeten worden. 
- In deze Corona tijd is het be 

lang van genoeg bewegen vaak 
gezegd. 
Dus hoewel ik alle begrip heb 

voor de standpunten van de groep 
omwonenden, wil ik op deze ma 
nier toch graag wijzen op de grote 
waarde van sport in het wijksport 
park én het vierde hockeyveld waar 
honderden kinderen extra gebruik 
van gaan maken. Ik wil graag pol 
deren, dus met iedereen rekening 
houden en elkaar ruimte gunnen. 
Ruimte voor onze sportende 

stadsgenoten en ruimte voor onze 
natuurliefhebbers en het klopt 
daar moet iedereen wat van dat 
Leidse water bij die Leidse wijn 
doen. En volgens mij voldoet het 
wijksportpark daar uitstekend aan. 
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